
                             
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde 4 April 2020 i festlokalet. 

 

 

 

Dagsorden.       Referat. 

 

 

1. Referat fra sidste møde.    1. Godkendt. 

 

2. Formanden orienterer.    2. a. Hegnet ved mollokker ud for nr.13    

               repareres. 

            b. Orienteringsmøde i August. 

 

3. Prokura til bank vedrørende udlejning  3. Godkendt   

 

4. Bestyrelsens forretningsorden. 4. Forretningsorden er tiltrådt af samtlige               

bestyrelsesmedlemmer 

 

5. Tagterrasse- spørgeskema.    5. 40 svar af 60 udsendte spørgeskemaer. 

Spørgeskemaerne er udsendt for at få et 

indtryk af ønsker/behov for at indrette 

tagterrasserne i 5-9. Der arbejdes videre 

hermed, så eventuelle forslag kan komme på 

næste afdelingsmøde. Det er bestyrelsens 

opfattelse, at indretningen kan blive 

individuel efter den enkelte blok’s ønsker. 

 

6. Personsag      6  ikke offentliggjort 

 

7. Beplantning ved den sorte mur. 7. Tilbud fra gartner som foreslog, at der                     

plantes rådhusvin i første omgang, for at se     

om der i hele taget kan gro noget da jorden                                 

tilsyneladende er forurenet.  

Senere kan der blive tale om at plante større 

buske. Det blev godkendt. 

                  

 

8. Terrasse ved nr. 11 og 13  8. Der udsendes et spørgeskema til beboerne i nr 

11 og 13 for at konstatere ønsker til placering         

og indretning. Der afsat midler til dette 

projekt i budgettet for 2022/23 

 

9 . Udlejning – rengøring.    9. Festsal og Værelse bliver kun udlejet efter 

           rengøring. 

 



10. Rengøring af opgange    10. Opfordring til et møde med rengørings                                 

          firmaet p.g.a. mangelfuld rengøring. Der 

udarbejdet et skema med ønsker, så vi   

afventer et tilbud. 

 

11. Opslagstavler enkelte opgang-regler for opslag. 11. Opslagstavlerne bliver sat op igen.  

             Opslagsregler udarbejdes af bestyrelsen    

       . 

 

12.Gulve ved indgang nr. 11 og 13.   12. Ole og Niels arbejder videre med tilbud på 

             ny gulvbelægning. 

 

13. Næste møde 02-05-2022      13. Ok. 

 

 

  

 

14. Eventuelt      14. a. Der blev diskuteret flere ting fra  

        markvandringen. Opfølges.  

     

       14. b. Beboerforslag til aktiviteter i fællessalen. 

        Gymnastik. Byttebibliotek.  

        Henvendelse til  Ole og Niels. 

        Kom med gode ideer. 

 

15.Opsætning af IPADS.    15. Der arbejdes på det. 

 


